
mandag den 4. juli 2022


Referat af bestyrelsesmøde Kantorvænget 300-310 

Deltagere: Mette Jensen, Inge Mogensen, Kathrine Skov, Franz Ejskjær, Bent 
Bondo, Jette Svendsen, Ulrik Sloth


1. Opfølgning på hjertestarter anskaffelse 


• Vi afventer fælles aftale med FU for at få lavet en fælles aftale for blokkene.


2. Opdatering af email lister


• Vi skaber en mail/telefonliste for beboerne så vi forbedrer kommunikation fra 
bestyrelsen til beboerne.


3. Afklaring af algerens


• Vi afstår i blok 6, da løsningen er for dyr og der så godt som ingen fordele ud 
over det æstetiske er i at få foretaget en algerens.


4. Brug af fælles røgalarmer


• Da det kan være besværligt for nogle at slukke fælles røgalarmer der 
fejlagtigt kan starte, er det opfordret til at man beder en nabo om hjælp.


5. Fælles dagsorden til bestyrelsesmøder


• Der fremsendes for eftertiden en fælles dagsorden med alle punkter til 
bestyrelsesmøder.


6. Referater af møder


• Bestyrelsen sørger for eftertiden for at følge en fast dagsorden og der 
refereres derefter.


• Bestyrelsen bestræber sig på at have færdiggjort og uploadet referater 
senest 14 dage efter hvert møde.


• Bestyrelsen fastholder at der officielt godkendes referater på de efterfølgende 
bestyrelsesmøder.


7. Campingvognen der stadig blokerer.


• Campingvognen flyttes d. 17 juli i henhold til aftale med ejeren, i tilfælde af at 
dette ikke overholdes, finder bestyrelsen en alternativ løsning
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8. Fælles fakturaer for foreningen


• Mette finder ud af hvordan dette håndteres


9. Isolering af koldtvandsrør


• Der bliver indhentet tilbud af isolering af koldtvandsrør


10. Fælles mobilepay til vasketidssalg


• Vi opretter ikke en fælles mobilepay for foreningen til vaskekort. 
Istedet er det sælgeren selv der der skal modtage beløbene og afregne med 
kassereren. 
Det er vigtigt at skærpe opmærksomhed på at folk der mobilepayer får betalt 
til det rigtige nummer.


11. Vedtagne forslag for lejlighedernes døre.


• Der er lidt tvivl om den vedtagne ændring for udskiftning af døre er gjort 
korrekt, og der skal følges op på reglerne deromkring.


12. FU opdateringer


• Kathrine tager med som FU repræsentant på næste FU møde


13. Opsamling på altan vedligehold


• Der er kommet masser af respons på hvad der skal udbedres på altanerne.  
Der bliver skabt et overblik over hvilke lejligheder der er kommet respons fra 
og hvad der skal laves.


• Der bliver indhentet tilbud om udbedring af disse ting, efter sommerferien.


14. Opladning af cykler


• Der må ikke oplades cykler og cykelbatterier fra fællesrummene. Dette skal 
gøres på egen regning. Dette er af hensyn til brandfare.


15. Vasketidssalg


• Mandag d. 1 august. kl.18.00


• Jette står for salget


• Mandag d. 5 august. kl 18.00


• Jette står for salget


16. Næste møde


• Onsdag d. 7 September kl. 19.00
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